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تاکید سرپرست دانشگاه علوم پزشکی شیراز در نشست هماندیشی شورای نمایندگان اساتید بالینی دانشگاه؛

ضرورت شناسایی و رفع چالش ها با بهرهگیری از هم اندیشی و روش های جدید برای بهبود وضعیت دانشگاه
سرپرست دانشگاه علوم پزشکی و خدمات بهداشتی درمانی شیراز با اعضای شورای نمایندگان اساتید بالینی دانشگاه در خصوص بررسی راهکارهای رفع

چالشها و دغدغه های گروه های مختلف آموزشی دانشگاه، دیدار و گفت و گو کرد.

به گزارش خبرنگاران گروه جامعه گزارش خبر، دکتر «سید بصیر هاشمی» در این نشست ضمن قدردانی از تلاش های بی وقفه و شبانه روزی اساتید
دانشگاه در راستای آموزش به دانشجویان، و خدمات رسانی به مراجعان و بیماران، بر اهمیت نیت خیر، تعصب اساتید برای ارتقای دانشگاه تاکید کرد.

او بر ضرورت شناسایی و تصحیح ساختارهای عملکردی با بهرهگیری از هم اندیشی، همفکری، همکاری، فکرهای نو و روش های جدید برای بهبود
وضعیت دانشگاه تاکید کرد و اساتید بالینی دانشگاه را از بزرگترین بازوهای مشورتی دانشگاه برشمرد.

دکتر هاشمی با تاکید بر اینکه اساتید از پایه های اصلی دانشگاه هستند، ادامه داد: اصلاح شرایط و بهبود وضعیت دانشگاه از اولویت های اصلی
مسوولان دانشگاه است و همه باید برای عبور از بحران ها تلاش کنیم.

سرپرست دانشگاه علوم پزشکی شیراز اضافه کرد: همه باید با گذشت، مدارا و احساس مسوولیت بیشتر، دانشگاه را در مسیر بهتری قرار دهیم و با امید
و انگیزه به مصلحت دانشگاه و کشور بیندیشیم و گام های موثر و ریشه ای در این مسیر برداریم.

او همچنین بر تلاش برای رفع نیازمندی ها، تصمیم گیری و انگیزه قوی برای حفظ جایگاه اساتید، تسهیل امور رفاهی اساتید، اهمیت هم اندیشی برای
رفع چالشها در دانشگاه، بهبود شرایط، رضایتمندی بین اساتید، کارکنان و دانشجویان با مسوولان دانشگاه تاکید کرد.

ارتقای دانشگاه با بهره مندی از دانش، تجارب و توان بالای اساتید

مشاور عالی رئیس دانشگاه نیز در این نشست با تاکید بر اینکه دیدگاه مسوولان دانشگاه بر تغییر ساختارها در مسیر بهبود دانشگاه است، افزود: بی
شک در این مسیر از دانش، تجارب و توان بالای اساتید بالینی و علوم پایه دانشگاه استفاده می شود.

دکتر «کوروش عزیزی» پیگیری مطالبات را از اولویت های دستور کار مسوولان دانشگاه عنوان کرد.

«توجه ویژه به آموزش دانشجویان»، «حذف قوانین و مقررات مغایر با دیگر دانشگاه های کشور و وزارت بهداشت در ارتقای اساتید»، «استفاده عادلانه از
ظرفیت های بیمارستان های خیریه»، «حذف پلکان های ناعادلانه در پرداخت»، «تعرفه گذاری پرستاری و رسیدگی به وضعیت کادر درمان» و «رسیدگی
به امور رفاهی اساتید» از مهمترین موارد مطرح شده در این نشست بود که از سوی دکتر «عبدالخالق کشاورزی» رییس شورای نمایندگان اساتید بالینی

دانشگاه عنوان شد.

در این نشست، نمایندگان اساتید گروه های مختلف آموزشی دانشگاه نیز به بیان خواسته ها و دغدغه های گروه های آموزشی دانشگاه پرداختند و مقرر
شد این نشست ها بر حسب ضرورت و شرایط به صورت دوره ای برگزار شود.

این نشست صبح روز چهارشنبه، نهم آبان ۱۴۰۳ و با حضور مدیران ارشد دانشگاه علوم پزشکی شیراز در دفتر ریاست دانشگاه برگزار شد.


